
Informace z radnice 

 Bylo zahájeno výběrové řízení na rozšíření veřejného osvětlení na konci ulice Husova, 

Stará cesta a garáží Na Hliněnce. Předpokládaná cena bez DPH je 225 000,-Kč. Lhůta pro 

podávání nabídek je 16. 9. 2014. 

 Podle plánu pokračují práce na výstavbě kanalizace v ulici Školní, akce by měla skončit do 

31. srpna. Původní předpokládanou cenu zakázky 2,4 milionu Kč se výběrovým řízením 

podařilo snížit na polovinu. Práce provádí firma Jindřichohradecké montáže s.r.o., se 

kterou máme dobré zkušenosti i z minulosti.  

 Trochu s rozpaky začaly práce na rekonstrukci přechodů. V daném případě by bylo 

namístě řídit se pravidlem „nejsme tak bohatí, abychom si mohli dovolit kupovat levné 

věci“. Bohužel, při zadávání veřejných zakázek toto pravidlo uplatnit nelze. 

 Z důvodu malého významu byla zamítnuta žádost o dotaci na rekonstrukci místní 

komunikace v Podskalí. Ze 179 podaných žádostí se počtem získaných bodů naše umístila 

na 76. místě, schváleno bylo 43 žádostí. 

 Po schválení poskytnutí dotace z OPŽP byl zakoupen zametací vůz v ceně 2,9 milionu 

korun. Výše dotace je 90%, zbývajících 10% uhradilo město z vlastních prostředků. 

Účelem poskytnutí dotace je snížení imisní zátěže z dopravy (prašnosti) pravidelným 

úklidem komunikací. Podle plánu ročního využití stroje musí dojít k úklidu místních 

komunikací v délce 13,8 km nejméně šestnáctkrát za rok, což je podmínka poskytnutí 

dotace. O provozu stroje a úklidu komunikací musí být vedeny podrobné záznamy 

v provozním deníku pro případnou kontrolu dodržování podmínek poskytnutí dotace. 

Udržitelnost projektu je 5 let. 

 V nedohlednu je stále ukončení dotační akce „Vodovod a kanalizace Stará Včelnice“, která 

se táhne již od roku 2009.  

 Pokračují jednání se zástupci společnosti BORGSTENA o budoucí výstavbě závodu na 

výrobu textilií pro automobilový průmysl v naší průmyslové zóně. Firma nám umožnila 

osobní prohlídku jejich závodu v portugalském městečku Nelas. Více informací bude 

obsahovat připravovaná veřejná prezentace, kterou plánujeme na 1. října 2014 v zasedací 

místnosti městského úřadu od 18.00 hodin. 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


